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21/038 Godkjenning av innkalling 
 
Innkalling foreslås godkjent. 
 
 
 
Innkalling godkjennes. 
 
SMR - 21/038 Vedtak: 
Innkallingen godkjennes. 
 
 
 

21/039 Godkjenning av referat 
 
Referat foreslås godkjent. 
 
 
 
 
 
SMR - 21/039 Vedtak: 
Referat fra forrige møte godkjent. 
 
 
 

21/040 Samlesak for meldinger 
 
Sakene foreslås tatt til orientering. 
 
 
 
 
 
SMR - 21/040 Vedtak: 
Meldingssakene ble tatt til orientering. 
 
 
 

1 Menighetsliv under coronapandemi og oppstart i august 
 
Forslag til vedtak: 
Sak er til orientering. 
 
 
 
Prest og daglig leder informerte om at det fortsatt er smittevernregler med max 200 stk på 
gudstjenester/ arrangement i Sørnes og 1 meter avstand mellom folk fra ulike husstander. 
Barn og unge kan samles til fritidsaktiviteter slik som før sommeren. Vi starter med 
gudstjenester nå, samt kor, åpen kafe og pensjonisttreff. 
Nytt fra nå av er at vi starter opp med kirkekaffe på søndagens gudstjeneste. Det blir enkelt, 
med twist og kaffe. 
Vi skal ellers begynne med smittevern-møter ilag med resten av Sola-kirkene. Da vil vi 
samtale mer rundt smittevern nå ved oppstarten, slik at det gjøres likt. 
 
SMR - 1 Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
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2 Orientering rundt høringen om kirkelig organisering 
 
Forslag til vedtak: 
Saken tas til orientering. 
 
 
 
 
Soknepresten informerte om kommende høring angående kirkelig organisering. Hun ønsker 
å motivere menighetsrådet til å sette seg inn i saken.  
Saken går først og fremst ut på å forme én arbeidslinje, i motsetning til de to som er nå. Da 
vil det gå fra fellesrådsnivå til prostifellesråd. Hva vil det si for kommende kirkevalg etc? 
Rollen for biskopene vil endres. Hensikten er å få bedre utnyttelse av ressursene slik at det 
kan bli et bedre arbeidsforhold innad i DNK og større enheter. 
Det blir info-møte den 31.august i Grødem kirke der vi vil høre mer om kirkelig organisering. 
Daglig leder skrev opp navnene til de 8 MR-medlemmene som pr nå vet de kan bli med på 
møtet 31.august. Vi møter da opp kl 18.00 ved Sørnes kirke og kjører sammen i biler. 
 
SMR - 2 Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 
 

3 Strategisamling for Sørnes menighet på neste MR-møte, 21.september 
 
Forslag til vedtak: 
Saken er til orientering og videre oppfølging.  
 
 
 
 
Vi tar sikte på en ren strategisamling på neste menighetsrådsmøte den 21.september kl 18, 
altså en time før vi pleier å starte. 
AU vil se på en metode og legge opp en struktur vi kan bruke på møtet, men legger ingen 
føringer for hva innholdet i selve strategisamlingen skal inneholde. 
Men det kan være lurt å ha tenkt gjennom HVA man skal PRIORITERE de neste årene? Vi 
kan ikke omfavne alt. 
 
SMR - 3 Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 
 
 

21/041 Medarbeiderfest i 2021? 
 
Forslag til vedtak: 
AU mener det er viktig å gjennomføre en medarbeiderfest for alle frivillige og givere i soknet, 
men menighetsrådet må ta avgjørelsen om det går. Det foreslås å ha en medarbeiderfest 
torsdag 28.oktober kl 19 og at det settes en komité som planlegger utførelsen. 
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Alle i menighetsrådet var enig i at vi vil ha en Medarbeiderfest i høst. Vi landet på datoen 
som var foreslått: 28.oktober og klokken 19 (siden det blir matservering). 
Det ble satt en komite bestående av menighetsrådsleder og sokneprest. Resten av 
menighetsrådet hjelper til med det praktiske både før og under arrangementet. Vi oppfordrer 
alle i menighetsrådet til å sette av kvelden den 28.oktober til dette. 
 
Vi ønsker å ha innslag av for eksempel en humorist eller musikk-innslag med litt ekstra 
innhold. Noen forslag til innslag ble notert ned: Siri Abrahamsen (Gleding), Arne Nordbø, 
Trude Kristin Klæboe, UTAKT, Oddvar Vignes, Gilberdal.  
 
SMR - 21/041 Vedtak: 
Det ble vedtatt at menighetsrådet arrangerer en medarbeiderfest torsdag 28.oktober kl 19. 
Det ble satt sammen en komité bestående av sokneprest og menighetsrådsleder, som 
planlegger utførelsen. 
 
 
 
 
 

21/007 Eventuelt 
 
 
 
 
 
1. Vi snakket om muligheten til å ha en forestilling eller konsert før jul. Haugespor faller 

ut da Sola kirke setter dette opp den 10.november. Det kom opp forslag om artister/ 
band som Øklands, Gilberdal etc og vi tenker videre på dette. 
 

2. Basar-komiteen trenger litt hjelp til å bake kaker og til å ha selve trekningen. Flere 
meldte seg til både å lage kransekake (Arne) og å bake til selve basaren (4 kaker inkl 
1 lapperøre).  
Arild sjekke litt mer ut angående trekningsprogram. 
 

 
SMR - 21/007 Vedtak: 
Sakene som kom opp på eventuelt ble tatt til orientering. 
 
 
 


